
                                              

              
 

 

Kära Inner Wheelare 

Våren 2006 blev jag medbjuden av en kollega till ett månadsmöte till Skövde 

St:a Elin och på den vägen är det…….….. Ja, sedan dess har jag haft president- 

och IT- poster både i Skövde St:a Elin och i D 238 under flera år. Jag känner ett 

stort engagemang i att kunna få vara delaktig i ” IW i tiden ”. 

Jag är född i Göteborg, uppvuxen i Uddevalla. Efter studentexamen studerade 

jag på universitetet i Essen/ Tyskland, där jag tog kandidatexamen i 

sjukgymnastik. Flyttade till Münster/ Tyskland och arbetade med habilitering 

inom neurologi. Efter dryga sex år återvände vi, min man och jag till Sverige via 

Nässjö till Tibro. I Nässjö arbetade jag på ett rehabiliteringshem med riksintag 

för MS sjuka som avdelningschef. I Tibro blev det en ny roll som 

chefssjukgymnast på vår då, nybyggda vårdcentralen i Tibro. Jag 

vidareutbildade mig på universitetet i Lund i slutet på 80-talet i ämnet 

ergonomi. Sedan dess har jag arbetar inom företagshälsovårdens olika generar 

som ergonom, både som anställd och ägare till en företagshälsovårdscentral i 

Tibro där kunderna var små och medelstora bolag i östra Skaraborg. Avslutade 

min yrkesverksammatid under ett par år som konsult i ämnet ergonomi, rehab 

omställning/rehab koordinering mm där uppdragsgivarna var både privata 

företag och statliga verk. 

Jag är gift och vi har tre vuxna pojkar och sex barnbarn som bor i Tibro, Alingsås 

och Halmstad.  

Jag gläder mig att ni har givit mig, ert stöd och förtroende som vice 

rådspresident. Möten med er under åren i samband med mina besök, 

informationsträffar, distriktsmöten och rådsmöten, ser jag som betydelsefulla 

möten, för det är vid dessa möten, som vi tillsammans lägger grunden till                        

” IW i tiden” och för IW framtid.                                                                                            


